
Kickoff Bewoners Buurtuitvoeringsplan (BUP) Rozendaal 24-1-’23 

Introductie 

Wethouder Van der Pas en beleidsmedewerk Dirk-Wim in ‘t Hof heten de aanwezigen welkom  

Spectrum licht toe wat er tot nu toe is gedaan en wat we de komende tijd gaan doen. De opbrengst 

van de 3 buurtgesprekken is verwerkt in een verslag met als rode draad:  

- Mensen willen inzicht in de alternatieven voor aardgas 

- Helderheid over de vereiste isolatiegraad van de woning is belangrijk 

- Het proces moet helder zijn 

- Betaalbaarheid en zeggenschap  

Met deze punten hebben we een concept plan van aanpak opgesteld dat we hebben getoetst bij de 

werkgroep duurzaam Rozendaal en de gemeente. We hebben ook met elk van de geïnteresseerde 

deelnemers gebeld om te polsen hoe zij denken over hun bijdrage. Dit heeft geresulteerd in het plan 

van aanpak dat door het college van b&w is vastgesteld op 17-1. 

We gaan werken met buurtteams en met een kernteam. Het proces en de verdeling van de 

werkzaamheden staat beschreven in de presentatie, hier terug te vinden. 

 

Hierover gaan we vervolgens in 2 

groepen in gesprek. 

 

Kern- en buurtteams – proces en 

vervolg 

We toetsen het voorstel 

groepsverdeling bij de deelnemers. 

Er zijn verschillende vragen en 

opmerkingen, hieronder puntsgewijs 

kort genoemd.  

• Er is een opmerking over het 

opknippen in buurtteams en het 

kernteam. Geeft dat niet te veel onduidelijkheid? Waarom niet alles bij elkaar houden? We 

kiezen er toch voor om het onderscheid (voorlopig) zo te laten. Niet iedereen wil op 

eenzelfde manier betrokken zijn. De buurtteams zijn klein en hebben een andere, meer 

communicatieve, rol in de eigen buurt. Zij dragen zorg voor (extra) verspreiding van 

informatie en het opvangen en doorgeven van aandachtpunten uit de buurt richting de 

kerngroep. Dit komt ook tegemoet aan wensen van buurtbewoners. Aanpassingen kunnen 

we indien nodig later maken. 

• Naar aanleiding van bovenstaande is er een aanvullende vraag in hoeverre de buurtteams de 

buurt wel of niet ook echt vertegenwoordigen. Is er een mandaat? Dat laatste is niet de 

doelstelling en ook niet meteen het geval. Het buurtteam is een lokaal en laagdrempelig 

aanspreekpunt voor buurtbewoners en uiteraard vooral ook voor het kernteam.  

https://www.rozendaal.nl/wp-content/uploads/2022/12/20221114_Verslag-Buurtgesprekken-Rozendaal.pdf
https://www.rozendaal.nl/duurzaam-rozendaal/buurtuitvoeringsplan-warmte/


• Een taak in het kernteam zal zijn om 2 modelwoningen per buurt door te rekenen. Is dat wel 

voldoende om goede (gemiddelde) berekeningen te maken vwb warmtevraag/isolatiegraad 

etc? Dit zal in een latere fase blijken. Als meer nodig is zullen we moeten bekijken welke 

extra inspanning nodig is.  

• Er is bij bewoners vooral behoefte aan ‘het kostenplaatje’. Wat gaat verduurzaming (van de 

eigen woning) aan kosten met zich meebrengen voor de bewoners? Alle haalbare 

technieken daarin zoveel mogelijk meenemen. Het kernteam zou zich daarop moeten 

focussen.  

• Het is aannemelijk dat in teamgesprekken meer onderwerpen aan bod komen dan 

energietransitie of warmte. Het doel is om duurzame buurten en een duurzame samenleving 

te vormen. Met een langere termijn perspectief van comfortabel, veilig, groen en 

ontmoetingsrijk wonen. We zullen tijdens dit proces focus proberen houden op de stappen 

die we (onder voorwaarden) gezamenlijk willen zetten richting aardgasloos wonen en 

verwarmen. Tegelijk zullen we ook aandacht geven aan het ‘lonkend perspectief’ dat 
hiervoor nodig is.  

• Communicatie is een continue proces. Informatie en actualiteit zullen we op de website van 

de gemeente (Duurzaam Rozendaal) steeds zo goed mogelijk bijhouden. Hiertoe richten we 

de site opnieuw in en zorgen we zo goed mogelijk voor ‘jip-en-janneke'-duidelijke taal, 

afgestemd met en liefst gecheckt door buurtteams. Daarnaast stemmen we met de 

buurtteams af over aanvullende middelen om mensen zo goed mogelijk te informeren en 

betrekken.  

• Tot slot valt op dat de Delhoevelaan eo beperkt vertegenwoordigd is. Dit heeft met het 

tijdstip te maken maar vraagt ook actie om na te gaan of de mensen die er nu niet zijn wel 

willen deelnemen (actie Spectrum). 

De verdeling van de groepen is nu als volgt: 

Kernteam: 

- Vincent Wiegel, Bart Poel, Frank van der Weiden en Geert Sneijders namens Duurzaam 

Rozendaal (zij kijken zelf wie wanneer aanwezig kan zijn) 

- Joop Kleijn, Rick Beugeling, Hans de Jonge, Ria van Doorn en Frank Arentsen uit de 3 buurten 

- Mogelijk ook Jurien de Mik en Pieter van Genderen namens de buurten (nu niet aanwezig) 

- Dirk-Wim in ‘t Hof (Gemeente), Margret Klein Holkenborg en Jasper Neyssen (Spectrum) en 

Rogier Berndsen en Manon Schenkels (Qirion). Ook in wisselende samenstelling aanwezig.  

Buurtteams: 

- Edwin van Beukering, Rob van der Heijden, Dini Valk en Jeroen Weijers (Leermolensenk) 

- Werner Holzaphel, Wiebe Siegert, Maarten Wetsema (Moestuin eo) 

- Els Mourits (Delhoevelaan eo), mogelijk met Agnes Kwant, Barbara/Bastiaan Schlosser-

Dijkstra (mogelijk kernteam?) , Bieneke/Rico Vos en Piet Vos (mogelijk kernteam?)  

 

Visie en risico’s 

We verkennen waar iedereen woont en wat zij meebrengen naar dit proces. Een mooie gevarieerde 

groep met de nodige inhoudelijke kennis van de energietransitie en techniek, met kennis van 

processen en projectleiding, met financiële en commerciële achtergrond, communicatieve en 

praktische ervaring. En met de kritische blik van de leek die het aangaat. 



  

We halen ook op welke woorden opkomen 

als de deelnemers denken aan de 

warmtetransitie in hun wijk. Dit vormt de 

input voor het zogenaamde lonkend 

perspectief; een toekomstbeeld waar we 

naar toe willen werken. Woorden als 

solidariteit, echt duurzaam (breed), 

collectief op buurtniveau en 

onafhankelijkheid komen daarin terug. 

Wat betreft de risico’s die mensen nu zien 
gaat het vooral om korte termijn denken, 

smalle benadering (breder dan alleen 

energie?) maar ook om bijvoorbeeld 

landelijke randvoorden waar we lokaal 

geen invloed op hebben. Ook is het goed 

om duidelijk te maken welke vorm van 

participatie binnen het aanstaande traject 

wenselijk en mogelijk is.  

  

 

Afspraken en vervolg 

We spreken het volgende af: 

- Communicatie website actualiseren 

(gemeente i.s.m. Spectrum) 

- Buurtteams verder inrichten 

(belactie Spectrum/in overleg inrichten 

app-groepen)  

- Verslaglegging bijeenkomst en 

verspreiding (via buurtteams, website 

gemeente, berichtgeving ‘in de roos’ en 

na overleg met buurtteams zo mogelijk 

via andere kanalen) 

- Woensdag 8 februari komt kernteam 

samen om de warmteopties gezamenlijk 

te verkennen en afspraken te maken om 

het langere termijn streven (‘lonkend 
perspectief’) voor bewoners verder vorm 

te geven (actie Qirion / Spectrum) 


